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ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV, ki je bila dne 16. 3. 2017, ob 18.00 uri v 

učilnici geografije 

 

 

Prisotni: člani Sveta staršev (po seznamu) in  ravnateljica ga. Alenka Ašič. 

 

Predsednica Sveta staršev ga. Romana Bizjak je vse prisotne pozdravila in prebrala 

dnevni red s katerim so se vsi strinjali. 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika zadnjega sestanka. 

2. Poročilo o učno-vzgojnih rezultatih v 1. ocenjevalnem obdobju. 

3. Poročila predstavnikov z roditeljskih sestankov. 

4. Razno. 

 

 

Ad1 Potrditev zapisnika zadnjega sestanka 

 

Na zapisnik ni bilo pripomb, zapisnik je bil sprejet. 

 

Ad2 poročilo o učno-vzgojnih rezultatih v 1. ocenjevalnem obdobju 

 

Učni uspeh v 1. ocenjevalnem obdobju je primerljiv z ostalimi ocenjevalnimi obdobji v 

prejšnjih letih.  Od 522 učencev na šoli je bilo 504 učencev pozitivnih, 18 učencev pa 

je bilo negativnih (6.r – 1 učenec, 7.r – 2 učenca, 8. r – 6 učencev, 9.r – 9 učencev).  

Večjih vzgojnih problemov ni bilo, pojavljajo se, vendar so še vedno obvladljivi. Več 

težav je na predmetni stopnji, kjer je bil tudi dvema učencema odvzet status športnika. 

Starši predlagajo, da bi bilo smotrno o tem obvestiti tudi klub v katerem učenec 

trenira, saj bi jim klub oz. trener lahko pomagal k dodatni motivaciji tudi glede učenja 

oz. discipline v šoli. 

 

Ad3 Poročilo predstavnikov z roditeljskih sestankov 

 

1.a – g. Zupan: z delom v oddelku so zadovoljni, zaenkrat brez posebnosti. 

1.b – ga. Baš:  učenci, ki so v OPB gredo v jedilnico na kosilo neglede na to ali imajo 

kosilo ali ne. Starši prosijo, če bi se to dalo nekako spremeniti, da bi otroci, ki nimajo 

kosila lahko ostali v razredu, drugače brez posebnosti. 

Ga. ravnateljica je odgovorila, da se dogovarjajo, da bi učenci v tem času lahko 

počakali v knjižnici. 



2.a – g. Guček: starši predlagajo, da bi se termin za plavalni tečaj prestavil na kasnejši 

termin zaradi mraza (npr. v mesecu marcu). Ga. ravnateljica je povedala, da terminov 

ne moremo določati sami, a se bo za točen odgovor pozanimala. 

2.b – ga. Šibila: opr. 

2.c – ga. Krautberger: brez posebnosti. 

3.a – ga. Hudomalj: brez posebnosti. 

3.b – g. Uranič: učenci spoznavajo poklice, zato bo nekaj staršev organiziralo ogled 

nekaterih podjetij, ura – šolski zvonec naj se točno nastavi, prosijo, da bi bile za kosilo 

večje porcije. 

3. c – g. Kalšek: v razredu ni posebnosti. Starši ugotavljajo, da je zahtevnost v 3. 

razredu bistveno večja kot v 2.razredu. Ga. ravnateljica je rekla, da se bodo o tem 

učitelji pogovarjali tudi na strokovnem aktivu. 

4.a – g. Kos: brez posebnosti. 

4.b – g. Petek: ocene v razredu so nadpovprečne, povprečna ocena razreda je 4,1. 

Problem v razredu je tudi nepisanje domačih nalog. 

Pojavil se je tudi manjši vzgojni problem, ki pa se rešuje. Ga. ravnateljica je povedala, 

da je bila o tem obveščena in da je zadeva v teku. 

5.a – g. Božjak: opr.  

5.b – g. Savšek: učenci so uživali v CŠOD, pojavljajo se težave pri pisanju domačih 

nalog, drugače brez posebnosti.  

6.a – g. Vozelj: uspešno so izvedli tečaj smučanja, pojavlja se problem nepisanja 

domačih nalog. Starši pripravljajo prireditev za otroke – prikaz njihovih šolskih dni. 

6.b – ga. Maurer: - predvsem pri MA je premalo delovnih zvezkov in zaradi tega tudi 

premalo nalog za vaje, posledica pa je najslabši rezultati pri NPZ, 

- na šoli so različna merila pri objavi rezultatov tistih učencev, ki tekmujejo na 

tekmovanjih, zato naj se ta merila poenotijo. Ga. ravnateljica meni, da to ne drži 

ampak se bo pozanimala, zakaj rezultati naj ne bi bili objavljeni,  

- učenci, ki nadaljujejo šolanje na gimnaziji imajo učne težave pri angleškem jeziku in 

FI. Starši prosijo, če se da v tej smeri kaj narediti že v OŠ. 

7.a – ga. Cilenšek: pogovor o CŠOD,  o metodah učenja, problem nepisanja domačih, 

drugih posebnosti pa ni.  

7.b – ga. Kotar: porcije za kosilo in pretežno malice naj bodo malo večje. Ga. 

ravnateljica je povedala, da imajo učenci vsak dan možnost še alternativne malice. 

8.a – g. Povše: učenci imajo premalo domačih nalog, v letošnjem letu imajo učenci v 

primerjavi z  lanskim letom veliko slabše ocene, pohvala tudi razredničarki za lepo 

izpeljano delavnico o strpnosti.  

8.b – g. Kastelic: v razredu je veliko neopravičenih izostankov, ne pišejo domačih 

nalog, problem pa je tudi, da večina staršev ne hodi na govorilne ure in roditeljske 

sestanke. 

9.a – ga. Bizjak: na roditeljskem sestanku je bilo zelo malo staršev, pogovor je potekal 

o vpisu v srednjo šolo, o valeti, o motivaciji in nepisanju domačih nalog. 

9.b – ga. Medvešek: veliko izostankov, ne pišejo domačih nalog, začeli so s plesnimi 

vajami. V razredu je pojav uši. 

9.c – ga Suša: vpis v srednjo šolo, motivacija.  

Starši so mnenja, da se naj v e – asistenta vpišejo tudi pohvale za učence in ne samo 

graje in da naj učitelji bolj redno vpisujejo ocene. 

PŠP - 1.,2.r. - ga. Prošt: opr. 

3., 4. – ga. Škrabanja: opr. 



PŠČ – 1.,2.r. – ga. Klopčič: opr. 

3.,4.r. – ga. Hrovat: brez posebnosti. 

 

Ad4 Razno 

 

- Angleška bralna značka: ga. Maurer je povedala, da je pri tej temi prišlo do rahlega 

nesporazuma. Rečeno je bilo, da so bile angleške knjige kupljene prepozno in ne, 

da je bilo kupljenih premalo knjig. 

- Starši so mnenja, da so oni tisti, ki bi morali nekaj narediti na temu, da bi imel 

učitelj več avtoritete v razredu, starši bi morali dati več podpore učiteljem. 

- Ga. ravnateljica je povedala, da smo se počasi že pričeli pripravljati na naslednje 

šolsko leto. Na MŠ bomo imeli 2 oddelka prvošolcev, vpisanih prvošolcev bo več 

kot je letošnjih devetošolcev. Od 6. do 9.r bomo imeli po dva oddelka. 

- V kratkem bodo tudi objavljeni izbirni predmeti za naslednje šolsko leto.  

- Trenutno poteka vpis v srednje šole, število gimnazijcev pada, povečal se je vpis na 

strokovne šole. 

- Starši sprašujejo, če bi bilo možno naslednje šolsko leto v okviru izbirnega 

predmeta nemščina organizirati ekskurzijo v Avstrijo ali Nemčijo. 

 

 

 

Barbara Grablič, l.r.      Romana Bizjak, l.r. 

zapisala      predsednica sveta staršev   

   

 

 


